

校園簡訊 School Monthly Newsletter

第一百九十九期 / 199 Issue – August 31, 2020

聖城中文學校 S. A. Chinese Culture Institute

11927 Mesquite Mesa St., S.A. TX 78249 Tel. (210) 415-7641

<https://sacci.us>

**【教師名單】【Teachers' Directory】**

學生如因故缺席，請家長盡快致電任課老師，以便老師提前交代家庭作業或補課範圍。以下是各班老師名單：

If for any reason a student cannot make it for online class, please contact your teacher as soon as possible. The following is a list of teachers' names by grades:

Beginner Level 2	謝宗庸 (Angela Fang)
Beginner Level 4	林偉成 (Bruce Lin)
Intermediate level 2	劉輝瑩 (Hui-Yin Gilpin)
Intermediate level 4	洪蕙(Coleen Spier)

請跟我一起歡迎本學年度再次回來任教的洪蕙老師，她將擔任中級組第四級的任課老師。在我們最需要時能來幫忙，非常感謝。在此同時感謝今年回來繼續任教的老師們，犧牲星期天為學校服務的精神，令人敬佩。

We would like to welcome our former teacher Mrs. Coleen Spier return this year: she will be teaching Intermediate Level 4. We are very grateful for all our teachers' service and in sacrificing their weekends to teach.

**【董事會成員及家長會會長】【Board of Directors & PTA Update】**

以下是本學年學校董事會董事、家長會會長及財務會計名單。

Following is a list of names for our Board of Directors, PTO Chairman and Treasurer for the 2020-2021 school years:

Chairman of BOD	John Ng
Chairman of PTO	Kristopher Kozak
Board of Directors	Patricia Chung
Board of Directors	Nancy Forn
Board of Directors	Michele Giddens
Board of Directors	Kristopher Kozak
Treasurer	Susan Ng

在此特別謝謝以上的董事會會長Mr. John Ng和董事們，以及家長會會長Mr. Kristopher Kozak 和財務 Susan Ng，他們為本校熱心服務的精神，令人感動。

We would like to thank John Ng, BOD Chair, Kristopher Kozak, PTO Chair and Treasurer Susan Ng for their dedicated and selfless service. Our sincere appreciation also goes to all BOD members for volunteering their time to serve.

**【九月份注意事項】【September Events Reminder】**

1. 9/6/20 - 勞工節，學校放假一天。Labor Day, No school.
2. 9/13/20 - 第一天上課。First Day of School.
3. 9/20/20 - 董事會會議於3:30pm在線上召開。Directors Zoom online meeting will be held at 3:30pm
4. 9/27/20 - 家長會會議於3:30 0pm在線上召開。PTO Zoom online meeting will be held at 3:30pm

再一次提醒大家，家長們的責任包括：及時檢視由學校發出的電子信息，關注學校日曆和簡訊(在學校網址更新並刊登)，如此可得知第一手信息。如果學生資料有任何變更，請盡快通知學校。謝謝您的合作。

Please note that it is your responsibility to check your emails from SACCI, review the school calendar and the newsletters to keep up with school events (both posted on school website). Also, please notify school as soon as possible when student info changes. We appreciate your cooperation.